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Verslag 
(vergadering via videoconf.) 
 
Aanwezig: M. Seminck, G. Follens, E. Chevrolet, P. Van Waes, J. Jacobs, T. Willaert, R. Smith, L. 
Peetroons, J. Van Peteghem 
Verontschuldigd: G.Struys 
Afwezig: / 
 

1 GOEDKEURING VERSLAG VORIGE VERG. 

Verslag van 30 november wordt goedgekeurd. 
 

2 STATUS CORONA 

 Back on The Track 
Gery verwijst naar het verslag van de werkgroep BOT van 8 december: 

o Competitiestop verlengd tot en met 15/1. 
o Verschillende scenario’s werden opgesteld afhankelijk van beslissingen overheid. 

Bovendien werd een onderscheid gemaakt tussen indoorgebeuren en outdoor 
gebeuren. 

o INDOOR: men wil de voorkeur geven aan de elite-atleten voornamelijk gericht naar 
het BK A.C. en de IFAM in het kader van een meeting van een zeker ‘niveau’. Men 
heeft ook het idee van een ‘testprotocol’ besproken. 
Aanvulling Rutger: vanuit Nederland is er ook zeker interesse want daar gaan 
voorlopig enkel de nationale kampioenschappen nog door. 
Men stelt heel wat verschillen vast qua trainingsmogelijkheden op lokaal niveau.  
Er is een grote vraag naar wedstrijden waardoor men EVENTUEEL op het idee kwam 
om het outdoor seizoen wat vroeger te laten starten. Eventueel in maart al enkele 
micromeetings…? Alles afhankelijk van de beslissingen van veiligheidsraad. 

o OUTDOOR: atleten hebben meer mogelijkheden gehad om zich voor te bereiden qua 
training. 
Mits toegelaten door de lokale overheid, zou men graag veldlopen zien voor de jeugd. 
Clubs deinzen echter terug om een organisatie op poten te zetten gezien de extra 
voorwaarden die erbij komen kijken. 
Clubs die al een organisatie voorzien hadden worden bevraagd naar bereidheid om te 
organiseren. Al dan niet alleen voor jeugd, voor Cad/Sch, beperkt aantal deelnemers, 
beperkt aantal toeschouwers, met of zonder horeca…? 

o WEG: we kunnen hier terugvallen op virtuele joggings. De vraag is: maken we een 
kalender op van deze virtuele lopen? Standpunt BC Recreatie: als het gratis joggings 
zijn, kunnen we als federatie ook geen organisatierecht vragen. Ludwig merkt nog op 
dat er afgelopen zomer ook géén organisatierecht werd aangerekend aan de 
wedstrijden die zijn doorgegaan. 
Patrick VW: het kan een ‘geste’ zijn naar de clubs toe om een kalender op te stellen 
als steun. Voor alle duidelijkheid: enkel organisaties van onze eigen clubs.  
Volgens Tony is er een scenario uitgewerkt door de BC Recreatie voor het organiseren 
van vrije natuurlopen. Dit kan aangereikt worden aan onze clubs om alsnog iets 
dergelijk in te richten. 
Kans geven aan de afgelaste wegwedstrijden om hun wedstrijden te verzetten? 

 Update Klankbordgroep – relancering in de sportsector: men heeft de verschillende fases 
besproken over hoe men de sportsector terug zou opstarten. Alles in functie van de evolutie 
op dat ogenblik.  
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Algemeen: we moeten ons – helaas – voorbereiden op GEEN indoorseizoen. 
 

 Email FLAC: danken de federatie voor de uitgekeerde gelden in het kader van het noodfonds 
maar stellen wel de vraag of er niet beter op basis van aantal leden wordt gewerkt in plaats 
van een forfaitair bedrag. 
Gery: geen enkele club is met elkaar te vergelijken. In dit geval zijn de kleinere clubs 
misschien wel licht bevoordeeld geweest. Anderzijds zijn er ook steunmogelijkheden bij 
lokale overheden. Dus op die manier kunnen zij ook voor hun onderafdelingen bij die 6 
overheden steun krijgen.  
Erik: een forfaitair bedrag is altijd voordeliger voor de een en nadeliger voor de ander. Dat is 
het principe ervan. 
Patrick maakt wel nog de kanttekening dat je als vereniging soms maar bij 1 sportraad 
gerekend wordt en bijgevolg maar bij 1 gemeentesubsidies kan vragen. Anderzijds heeft een 
grotere club gedeeltelijk evenveel werk als een kleinere club.  
Er zal dus niet teruggekomen worden op deze beslissing. 

 

3 TOPSPORT 

Vanaf Januari zal Team Borlée bij de Vlaamse Atletiekliga aansluiten. 
Tim Moriau is de nieuwe topsportmanager bij de Gymfed. Daarmee vervalt de aanvraag bij 
SportVlaanderen als fulltime coach bij ons. Wat het effect zal zijn op enkele van onze elite-atleten 
die bij hem trainen zal nog moeten blijken… 
WK Indoor is afgelast/uitgesteld naar volgend jaar. EK Indoor gaat tot op heden nog door dus in 
functie daarvan ook vraag naar een soort micromeetings/IFAM. (zie hoger) 
 
Vacature werpcoach: Jacqueline Goormachtigh heeft te kennen gegeven haar contract niet te willen 
verlengen: deels te maken met corona (een jaar waarin niet veel gebeurd) en anderzijds wil ze meer 
aandacht geven aan haar dochter die een grote toekomst heeft in het discuswerpen. Vanuit 
Nederlandse zijde heeft zij ook een deeltijds contract aangeboden gekregen maar dit zou niet 
meegespeeld hebben in deze beslissing. 
De vacature staat op de website. 
 

4 BEVRAGING CLUBS (ZOALS BASKETFEDERATIE) 

In het kader van het noodfonds heeft de basketfederatie een bevraging gedaan bij de clubs omtrent 
het ontvangen van gemeentelijke gelden. 
Naar dit voorbeeld zullen wij dit ook doen bij onze clubs. Kan zeker interessant zijn. 
Erik: er zouden enkele vragen aan toegevoegd kunnen werden mbt. de nieuwe regels omtrent 
verenigingswerk? 
 
Bundelen met bevraging voor de strategische oefening? 
Men geeft de voorkeur om dit afzonderlijk te doen. 
 

5 VERTEGENWOORDIGING OP AV PCS 

 PC Antwerpen: 30/1 – Tony Willaert 
 PC Vlaams-Brabant: 23/1 (14u) – Patrick Van Waes 
 PC Limburg: 21/1 (20u) – Gery Follens 
 PC Oost-Vlaanderen: 21/1 (20u) – Mieke Seminck 
 PC West-Vlaanderen: 23/1 - Erik Chevrolet 

 
Naar analogie van vorig jaar bereid Gery een inleidende tekst voor voor alle afgevaardigden van de 
rvb. 
 

6 WERKGROEP AANPASSEN STATUTEN/HR 

Jaarlijkse bespreking door Ludwig, Gery en Josefien. 
Tony en Jos zullen deze besprekingen ook nog bijwonen. 
 

7 WERKGROEPEN STRATEGIE (BIJLAGE VOLGT) 
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Ludwig en Gery hebben reeds een structuur en verdeling besproken. 
 
We zouden zeker nog op zoek moeten gaan naar derden van buiten onze organisatie. De bestuurders 
denken hierover na en sturen hun suggesties naar Ludwig. 
 

8 GOED BESTUUR (LUDWIG) 

8.1 Evaluatie bestuurdersprofielen ifv verkiezingen 2021 

Er zijn 6 nieuwe bestuurders bij de volgende AV: 3 nieuwe BC-voorzitters en 3 nieuwe verkozen 
bestuurders. 
Wat is het profiel van deze 3 bestuurders? Welke hiaten zijn er momenteel in onze rvb die ingevuld 
zouden moeten worden? Allochtoon, vrouw, financieel sterk,… 
 
De raad van bestuur wil voor deze cyclus expliciet de focus leggen op ons streven naar 
“gendergelijkheid”. Er zal een oproep gericht worden naar alle vrouwelijke clubbestuurders om hen 
aan te moedigen zich kandidaat te stellen voor de bestuurdersverkiezingen. 
 

8.2 Bespreking zelfevaluatie 

Deze nieuwe vragenlijst leverde een lijvig rapport op, veel te lang om in detail te bespreken. Een 
aantal bevindingen zijn wel de moeite om in volgende vergaderingen nog eens ten gronde te 
bespreken.  
In algemene termen kunnen volgende conclusies worden getrokken: 
 
Bestuurskwaliteit 
Het moet duidelijk zijn dat we vooral zwak scoren op ‘diversiteit’. Bij interne structuren en 
procedures scoren we dan weer het hoogst. Bij beslissingsdynamiek eb betrokkenheid van 
belanghebbenden halen we ook een beter dan gemiddeld resultaat. Bij lerende organisatie en 
consistente planning raken we de ‘mediaan’. 
We kunnen besluiten dat de RVB/DC een positief beeld heeft van de organisatie qua 
bestuurskwaliteit. Maar een zeer belangrijk aandachtspunt blijft diversiteit waar we nu met de 
nakende verkiezingen op de volgende AV extra aandacht kunnen aan besteden. Ook de clubs zouden 
we in die richting moeten krijgen, maar dit is zeker iets om mee te nemen naar het Strategisch 
project.  
 
Leiderschapscompetenties 
Bij nazicht van de vereiste competenties blijkt dat vooral de Directie, de RVB en het uitvoerend 
personeel over zowat alle competenties zouden moeten beschikken. Vooral het creatief denken is dan 
ook weer een logische meerwaarde voor de advies en beleidscommissies. 
Qua ontwikkeling van de competenties is opvallend dat we vooral minder scoren op ‘creatief denken’ 
en ‘PR, marketing en netwerken’. Naar wetgeving, statuten en interne procedures scoren we dan 
weer beter dan de mediaan.  
Conclusie: De meeste leiderschapscompetenties zijn voldoende aanwezig in de organisaties, maar 
specifieke aandacht dient te gaan naar creatief denken, waar de Strategische oefening een ideale 
tool voor is. Ook moeten we meer aandacht besteden aan de PR en marketingdoeleinden van onze 
Federatie. Gezien de RVB/DC oordeelt dat deze competenties vooral bij de RVB, Directie en 
Uitvoerend personeel moeten aanwezig zijn, lijkt me de samenstelling van de groepen ook hierop 
gebaseerd. 
 
Reactievermogen 
Qua crisismanagement scoren we redelijk goed t.o.v. de gemiddelde score van de Benchmark.  
Gevalstudie i.v.m. financieel issue scoort het beste t.o.v. mediaan. 
Bij de tuchtcase (reputatie) blijkt dat we ook sterk scoren en kan m.i. gelinkt worden aan de 
efficiënte tuchtprocedure die we in het leven geroepen hebben. 
Bij de 3° gevalstudie omtrent innovatieve samenwerkingsakkoorden met gelijkaardige doelgroepen, 
die een belangrijke financiële impact kunnen hebben, geeft de RVB/DC duidelijk aan dat die 
bereidheid aanwezig is.  
 
Sociaal ondernemerschap en autonomie 
Qua ‘sociaal ondernemerschap’ en “interne autonomie’ scoren we beter dan de mediaan.  
De zelfstandigheid waarin leidinggevenden en medewerkers kunnen werken en beslissingen nemen 
wordt als zeer positief beschouwd. Vertrouwen is hierbij een belangrijke factor.  
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Bij externe autonomie (autonomie t.o.v. externe belanghebbenden) wordt echter nog te weinig 
ruimte gelaten voor innovatie, proactief werken en het nemen van een berekend risico.  De mate 
waarin we afhankelijk zijn van overheidssubsidies en de manier waarop we deze overheidssubsidies 
moeten aanwenden, spelen hierbij een belangrijke rol.  
 

8.3 Vergaderagenda + kalender 2021 (2 bijlages) 

De vergaderagenda + kalender 2021 werden rondgestuurd. 
In maart is de rvb gepland op maandag onmiddellijk na de AV omdat daar de nieuwe leden Dagelijks 
Bestuur aangeduid moeten worden. 
 
4 januari staat de AV van de KBAB op de agenda. Het opstellen van een nationale 
reglementencommissie zal hier ook besproken worden. 

9 FEEDBACK BELEIDSCOMMISSIES 

9.1 Competitie 

G. Struys is afwezig 
Gery overloopt het verslag van de laatste vergadering: 
Wedstrijdenprogrammering 2021 werd afgewerkt. 
Voorstellen commissie jeugd werden aanvaard omtrent de quota. 
De BC stelt zich de vraag of jury nodig is bij jeugdmeetings voor Kan/Ben. Dit werd doorgegeven aan 
de BC Jeugd en men zal dit evalueren en bijsturen indien nodig. 
Samenstelling BVV 2021 zijn besproken. 
Vraag van ESAK voor het organiseren van een jeugdmeeting Kan/Ben en een open meeting met jeugd: 
negatief advies van de BC Competitie.  
Mieke: in feite had men voor dit punt ook de BC Jeugd moeten betrekken. 
Volgende vergadering eind januari met de nieuwe leden. 
 

9.2 Recreatie 

7/12 is er vergadering geweest. 
Voor het RSF hebben er slechts 59 clubs een dossier ingediend. Dit was het laatste jaar dat het RSF 
gesubsidieerd bestaat. De commissie heeft enkele voorstellen geformuleerd om dit op te vangen in de 
toekomst. Te bekijken op de strategische dag maar moet wel meegenomen worden in de gesprekken 
omtrent het budget. 
De eerste Belgian Brewery trail zou rond 15januari doorgaan. 
Run to Connect is uitgesteld naar volgend jaar. 
Er zit een campagne van SV aan te komen rond goede voornemens. 
Zomer: medewerking aan Plage Préférée  
 

9.3 Jeugd 

Er is geen vergadering meer geweest intussen.  
Wel veel mailverkeer en vragen omtrent het lanceren van de nieuwe wedstrijdvormen voor jeugd. 
Veelal positieve reacties, hoewel toch spijtig van enkele aanvallende kritieken. 
Alle reacties (positief en negatief) worden alleszins geregistreerd en beantwoord. Er is bovendien 
altijd gezegd dat aanpassingen steeds mogelijk zijn na evaluatie. 
Iedereen is alvast laaiend enthousiast over de fiches! 
 
Volgende vergadering 17/12 

10 KOMENDE VERGADERDATA RVB 

 25 januari 2021 
 22 februari 2021 

 

11 VARIA 

 De oproep voor de atletencommissie- zal morgen buitengaan, indien-termijn duurt 2 weken. 
 

 
BELANGENCONFLICT REGISTER 
Wanneer / Waar Wie Waarom Actie 
26/10/2020  Gery Follens Tussenkomst ivm. niet Betrokken lid RVB 
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Raad van Bestuur (voorzitter VAL en 
bestuurslid AC LYRA) 

naleven micromeeting-
regels. (AC LYRA 
betrokken) 

heeft zich 
teruggetrokken bij 
discussie en beslissing. 

    
 


